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 شرح جلسه) پیش از دستور(: 

است معاونت اقتصادی استاندار و مدیران دستگاههای اجرایی پنجاه و هشتمین جلسه شورای گفتگوی دولت  بخش خصوصی به ری

در سالن کرامت استانداری قم تشکیل  42/2/2244عضو شورا و نمایندگان انجمنها و فعالان بخش خصوصی و سایر مدعوین در تاریخ 

 گردید.

م حمایت همه جانبه از تولید و در ابتدا نایب رییس اتاق بازرگانی جناب آقای نوپوش گزارشی از وضعیت حساس کنونی و لزو

بنگاههای اقتصادی، موضوع قطع برق و آثار زیان بار این قطعی بر تولید و ضرورت همکاری شرکت پخش فراورده های نفتی در 

 9تامین گازوییل برای واحدهای دارنده دیزل ژنراتور و سایر مطالب موضوعات را مطرح و پس از آن اخبار و رویدادهای اقتصادی در 

 مورد اعلام و جلسه وارد دستور اصلی گردید.

. ق. م.م در 474دستور جلسه شامل بحث معافیت بیمه ای کارگاههای کشاورزی و مستثنی کردن کشاورزان حقیقی از شمول ماده 

نه ها و یا خصوص ارائه صورتهای مالی و نهایتاً درخواست از معاونت غذا داروی دانشگاه علوم پزشکی برای تسریع در صدور پروا

 مورد مصوبات استانی و ملی اتخاذ تصمیم شد.  8تمدید آنها مطرح و جمعبندی لازم ارائه و در 

 آقای محمد نوپوش نایب رییس اتاق بازرگانی : 

ر خیر مقدم به مهمانان و تشکر از معاونت محترم استانداری جناب آقای دکتر امیدیان و همه مدیران ارجمند دستگاههای اجرایی حاض

تیر ماه بمناسبت نکوداشت روز تامین اجتماعی و به امید توسعه خدمات رسانی این  48شورای گفتگو و تبریک روز  85در جلسه 

اکنون در فضای فعلی متناسب با شعار سال که رشد تولید و  سازمان مهم به جامعه کارگری و کارفرمایی که حائز اهمیت بوده و هم

 یافته است. مهار تورم است اهمیت بیشتری

در یکماه گذشته سه جلسه تعاملی با اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای برای اجرای آزمایشی و نهایی بارنامه های مجازی 

داشته ایم که به نتایج خوبی جهت عملیاتی کردن این پروژه رسیده ایم و همکاری فشرده و نزدیکی با مدیران اداره کل راهداری 

 امیداست نتایج مثبت آن در آینده مشهود گردد.بوجود آمده که 

از دیگر مباحث مهم روز قطعی برق در واحدهای تولیدی است که تا یک هفته قبل یک روز در هفته توافق شده بود اما متاسفانه از 

که اطلاعات و آمار اخذ روز در هفته اعلام شد که بطور طبیعی فشار مضاعف به تولیدکنندگان خواهد بود درحالی 4ابتدای هفته برای 

 شده از سایر استانها نشان میدهد در حق استان قم سهمیه خاموشی بیشتر قایل شده اند و امیدواریم اصلاح گردد.

به همین مناسبت ضمن درخواست کاهش خاموشی ها از شرکت توزیع نیرو همچنین از شرکت پخش فرارده های نفتی تقاضا داریم 

) در حوزه گازوییل( مساعدت بیشتری داشته باشند ضمن اینکه قول همکاری داده شده لیکن سرعت  برای سوخت دیزل ژنراتورها

 عمل بیشتری مورد نیاز است و  هم اکنون باید از تولید پشتیبانی خاص در این مورد بعمل آید.

 آقای هاشمی نایب رییس خانه صنعت و معدن قم: 
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روز در هفته تاثیر بسیار زیاد و مخربی برای صنعت و تولید داشته و دارد.  4قطع برق به  گسترش خاموشی ها و افزایش برنامه زمان بندی

هفته پیش در سمیناری با همین موضوع در آذربایجان شرقی از طرف خانه صنعت و معدن شرکت نموده بودیم که حداقل سه استان 

تیر ماه  42نعتی خود داشته اند و این موضوع حداقل تا آذربایجان شرقی و غربی و خراسان جنوبی عدم قطع برق در شهرک های ص

اجرا شده و این بی عدالتی است که ما بدلیل اتصال سیاستهای برق به استان تهران سهم بیشتری را از خاموشی ها باید تحمل کنیم. 

وه بر آنکه با برنامه ریزی برای سالهای مدیران استانی توزیع برق بایستی مطالبه بیشتری از مدیران ستادی وزارت نیرو داشته باشند علا

هزار مگاوات بحران  38هزار مگاوات و سال آینده به  25هزار مگاوات امسال به  7بعد هم اکنون باید اقدام کنیم زیرا در سال قبل 

ی اقدام بنیادی خاموشی انتقال خواهد یافت و لذا بحران، جدی است و لزوم برنامه ریزی از سوی دولت و همکاری بخش خصوصی برا

 .در تامینزیرساخت انرژی حتمی است زیرا این خاموشی ها فقط جنبه مسکن داشته و یک راهکار راهبردی نیست 

 آقای ابدالی رییس سازمان صمت: 

روز در هفته بدلیل کاهش برق یک خبر خوبی برای صنعت استان نیست و با بررسی مقایسه  4خبر تعطیلی واحدهای شهرک صنعتی به 

ی از سایر استانهای همگن با قم نظیر همدان و آمار گیری از شهرک های صنعتی این نتیجه حاصل گردید که حجم خاموشی های ا

از استان قم فراتر از میانگین کشور و استانهای هم پایه می باشد انتظار میرود اداره توزیع نیرو مطالبه گری نموده و حمایت از تولید را 

موش در عمل نشان دهند. زیرا استانهای دیگر گاهی اصلاً خاموشی در شهرک های آنها نبوده و در برخی طریق کاهش سهمیه خا

 موارد فقط یک روز در هفته.

 ضا مدیر کل جهاد کشاورزی قم: آقای حاجی ر

بخش که در سه  گرفتاریهای معمول در بخش کشاورزی از نظر حذف یارانه نهادها، کاهش سهمیه آب تخصیصی و سایر موارد از این

سال اخیر بخش کشاورزی را تهدید می کنند کم نبود که بحث قطعی برق هم آنهم برای بخش که زنده و پویاست) مثل مرغداریها، 

....( به آن اضافه شد بحث ناترازی انرژی که هم اکنون مطرح می شود تا کی ادامه دارد. وزارت نیرو باید تکلیف را مشخص نموده و 

یزیهای روزمره بدون نگرش به افق آینده اجتناب نماید. بنظر میرسد مطالبه جدی از سوی استان و مدیران محترم حوزه برق از برنامه ر

نشان میدهد بخش کشاورزی در آنجا بدون مشکل است زیرا ما فقط  -کاشان -باید صورت پذیرد گزارش دریافتی ما از شهر همسایه

ولی اینهمه خاموشی بویژه در حوزه کشتارگاههای مرغ و یا رکود در سالن های تغذیه که درصد برق استان را مصرف می کنیم  23

 نیاز به برق دارند بحران را توسعه داده است.

 آقای صادقی مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق: 

یچ تردید ی در آن نیست زیرا شرکت توزیع موجود در استانهای کشور قطعی برق اعمال میشود و ه 39همه استانها و بعبارت دیگر در 

 284درصد در مازندران  282درصد استان البرز  248دائماً سیستم در حال رصد شدن بوده و نسبت ها متفاوت است مثلاً در تبریز 

 درصد. 54درصد اما در قم  224درصد در تهران بزرگ 
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ها می باشد اما شرایط فنی اجازه نمی دهد حتی شاید از فهرست مزبور هستیم. هدف ما کم کردن برنامه خاموشی  35و ما در مکان 

هم برنامه خاموشی تدارک ببینیم  -که در حال حاضر برابر مصوبه شورایعالی امنیت ملی خط قرمز ماست -مجبور شویم برق خانگی

ی انرژی تهیه و اجرا گرمای بی سابقه موجود راهی جز توسعه خاموشی ها نداریم و اینک مجبوریم جدول خاموشی متناسب با ناتراز

نماییم.افت فرکانس و افت ولتاژ در چند روز اخیر موجب تصمیم گیری شرایط دشوار را فراهم نموده است.امیدواریم گرما کاهش 

 یابد تا بتوانیم موضوع را مدیریت کنیم.

 آقای ابراهیمی مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی: 

روز پیش برایند عمومی شهرکهای کشور  4بین شرکتی مبادله می گردد و آنچه تا  در رابطه با شهرک های صنعتی کشور اطلاعات

روز در هفته متحمل خاموشی نشده است جز استان قم؟ که این اقدام ظلم در حق واحدهای صنعتی  4بوده نشان می دهد هیچ استانی 

 شهرک ها می باشد.

 آقای امیدیان معاونت هماهنگی اقتصادی استانداری: 

زی انرژی در حال حاضر نه تنها یک موضوع ملی است بلکه یک اتفاق جهانی است بهمین دلیل می بایستی بحران انرژی مدیریت ناترا

 شود و تخصیص بهینه منابع بویژه در زمینه برق اتفاق بیفتند.

رای یک چرخه منظم است پیشنهادی از سوی برخی صنعتگران معطوف به تغییر ساعت خاموشی متناسب با زمان شیفت تولیدی که دا

ساعت به  4که شیفت صبح تمام می شود آغاز گردد و  23صبح در ساعت   22وجود دارد بعنوان مثال شروع خاموشی بجای ساعت

 زمان تولید اضافه شود.

نوز مبهم در راستای مطالب گفته شده تفاوت نظر در خصوص برنامه خاموشی در سایر استانهاست که در این جلسه گزارش گردید و ه

است که ما نسبت به سایر استانها در چه وضعیتی قرار داریم.اما چون کانون تمرکز در شهرک های صنعتی است از مدیر عامل شرکت 

شهرک ها درخواست می شود یک بررسی میدانی با سایر استانها به خصوص سه استان آدربایجان شرقی و غربی و خراسان جنوبی 

تصمیم گیری ارائه نمایند.ضمن آنکه تلاش شرکت برق بر کاهش خط منشی ها حداقل در سطح میانگین  انجام و نتایج آنرا برای

 کشور باشد.

 زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی:  یآقای حاج

 ( موارد زیر اهمیت بیشتری داشته است: 85تا جلسه حاضر ) 87در خصوص اخبار و رویدادهای اقتصادی از شورای گفتگو جلسه 

یاتهای تجاری و مهمانان فراملی از کشورهای کومور) اتاق بازرگانی( ماداگاسکار ) هیات ترکیبی و سفیر ایران در پذیرش ه -2

 آن کشور( و کویت) سفیر جدید ایران در کویت( و انجام مصوباتی برای توسعه تجارت بین المللی 

 ( 2244در خرداد  2427کارت معتبر )  2444افزایش کارت بازرگانی و عضویت و عبور از مرز  -4

 کلاس مهارتی بازرگانی در حوزه های تخصصی  5سمینار و  4افزایش  -3
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کمیسیون مشورتی دائمی در اتاق بازرگانی درحوزه های گردشگری آموزش و پژوهش، کشاورزی و صنایع  2تشکیل  -2

نقش فعالی در انتقال کمیسیون دیگر تشکیل خواهد شد و  3تبدیلی و توسعه صادرات  وامور بین الملل که در آینده 

 انتظارات بخش خصوصی برای توسعه اقتصادی را ایفا خواهند کرد.

 با مشارکت بنیاد ملی نخبگان که گزارش آنرا رییس کمیسیون آموزش خواهند داد. "بورسیه صنعتی "اجرای طرح -8

 آقای علی مسبح رییس کمیسین آموزش اتاق بازرگانی قم: 

بین دانشجویان و فارغ التحصیلان دانشگاهی و واحدهای صنعتی بوده ایم که ضرورت پاسخگویی در گذشته شاهد یک خلاء ارتباطی 

به این نیاز ارتباطی وجود داشته و یکی از این ابزار ورود نخبگان به فضاهای تولیدی است. در این ارتباط با مشارکت و مدیریت بنیاد 

ه موجود یک اقدام فشرده در یکماه اخیر صورت گرفت خوشبختانه در تراز اول ملی نخبگان دراستان و استفاده از همه ظرفیتهای بالقو

واحد اقتصادی نیازهای اساسی خود را در این حوزه اعلام و از طرف  244کشوری نتایج مناسب بدست آمد که برابر گزارش نهایی 

نفر می باشد عمل گزینش انجام و  224سهمیه اولیه که دانشجو برای ورود به این فرایند اعلام آمادگی نمودند که با توجه به  453دیگر 

اقدامات نهایی صورت خواهد گرفت که البته انتظار میرود با تلاش مدیران بنیاد نخبگان این سهمیه را با پیگیریهای خود افزایش دهند. 

و حقوق بوده است که بطور طبیعی در ضمناً رشته های تولیدی که دارای فراوانی بیشتر در حوزه تقاضا بوده در بخش مکانیک و برق 

 آینده بازوهای توانمند برای واحدهای صنعتی خواهند بود.

از طرفی دیگر کمیسیون آموزش برای افزایش توانمندیها با عنصر آگاهی بخش موثر به ارگانهای سیستم شرایطی را بوجود می آورد 

ر ما در اتاق بازرگانی استفاده مطلوب از ظرفیتهای مراکز علمی و که در امر کسب و کار و توسعه اقتصادی تقویت خواهد شد و هن

آکادمیک در این راستا خواهد بود و نهایتاً در آینده شما شاهد تدوین سند استراتژیک اتاق خواهید بود که با ابزار کارآمد تنظیم 

 اتاق بازرگانی محسوب می شود. استوار نامه کمیسیون آموزش بوجود می آید و این محور جدیدی برای اقدام تحولی در

 آقای منتظری مدیر عامل بنیاد نخبگان استان: 

برای اولین سال در استان با مشارکت دستگاههای مرتبط و بویژه اتاق  "بورسیه صنعتی "فرایند انتخاب دانشجوی نخبه در پروژه

بوده که در سطح کشور بی نظیر تلقی می شود و با  "نو ورود ها "بازرگانی بخوبی انجام گرفت و مهمترین موضوع در استان قم آمار

این موفقیت بدست آمده امیدست سهمیه استان افزایش یابد و بتدریج فضای ورود نخبگان به عرصه واحدهای اقتصادی شکل خواهد 

 گرفت که نتایج آن در آینده مشخص می شود.

 آقای امیدیان معاونت اقتصادی استانداری:

تحرک بوجود آمده در فعالیتهای اخیر اتاق قابل مشاهده است اما انتظار میرود هرچه سریعتر قول داده شده در خصوص پایگاه 

( شکل عملیاتی بخود گرفته و نقش اساسی و محوری را در اقدامات توسعه اقتصادی و Data Baseاطلاعاتی بخش خصوصی )

فنی حرفه ای یکی از ظرفیتهای استان تلقی می شود که پیشنهاد می شود با اتاق بازرگانی در  سرمایه گزاریهای مولد ایفا نمایند دانشگاه
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اجرای برنامه های آموزشی و توسعه ای مشارکت کنید استانداری اقدام پشتیبانی خواهد داشت اما عملیات از سوی شما دستگاههای 

 بعدی باید شاهد گزارشات اجرایی باشیم. اجرایی و اتاق بازرگانی خواهد بود که توقع می رود در جلسات

 دستور جلسه اول:  

 قانون الحاق(  33معافیت بیمه ای کارگاههای کشاورزی ) ماده 

 آقای عالمی رییس اتاق اصناف کشاورزی قم: 

بیمه خویش  ( برخی مواد به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت در خصوص4قانون الحاق )  33موضوع اصلی عدم اجرای ماده 

فرمایی کشاورزان است که بدلیل ماهیت کارفرمایان در این بخش کارفرما خود یک کشاورز می باشد و متاسفانه از این معافیت 

 محروم مانده اند.

مبنی برمعافیت از  23/24/32رسته مصوب ماده واحده مورخ  33برابر پیگیری های انجام شده بالاخره رسته فعالیتی کشاورزی در 

 2393( و در قوانین سنواتی بودجه تا سال 2353نفر کارگر دارند قرار گرفت) از ابتدای سال  8داخت سهم بیمه کارفرمایا که حداکثر پر

کارفرمایان حقیقی هم مشمول این معافیت شده اما بدلیل عدم تامین اعتبار آن از سوی دولت با مخالفت سازمان تامین اجتماعی روبرو 

مکن اعلام نمود و پس از ورود به فرایند دیوان عدالت اداری و رای هیات عمومی مجبور به پذیرش آن شدند لیکن و اجرای آنرا نام

بخش اول ) کشاورزان( را پذیرفته اما در بخش دوم ) کارفرمایان( هنوز مقاومت ادامه دارد در حالیکه رای هیات عمومی ابطال نامه و 

بصورت منسجم هر دو بخش )کارفرما/کارگر( مورد تاکید قرار داشته اند. انتظار ما اجرای بدون بخشامه سازمان بوده است و نظر هیات 

 و مشمولیت کارفرمایان در معافیت بیمه ای است. لذا پیشنهاد میگردد موضوع به شورای گفتگوی مرکز ارجاع داده شود. 33تنازل ماده 

 آقای عاشوری مدیر کل تامین اجتماعی استان: 

یافت رای هیات عمومی دیوان عدالت اداری جلسه ای با سازمان بازرسی در استان منعقد گردید و مقرر شد شیوه اجرا از پس از در

سازمان تامین اجتماعی مرکز استعلام گردد که پاسخ داده شد اما مطلوب اتاق اصناف کشاورزی نبود ما هم پیشنهاد میدهیم موضوع به 

 هر نصمیم که ابلاغ شد انجام خواهیم داد. شورای گفتگی مرکز انعکاس یابد و

 آقای امیدیان معاونت اقتصادی استانداری: 

از بحث های صورت گرفته در این جلسه ظاهراً استان اقدام خاصی نمی تواند داشته باشد لذا پیشنهاد دبیرخانه تایید می شود و با نظر 

رکز ارجاع و مدیران بخش کشاورزی  تشکل مربوطه و موافق جهت حمایت از بخش کشاورزی موضوع به شورای گفتگوی م

 دبیرخانه موارد را تا حصول نتیجه پیگیری نمایند.

ق.م.م و عدم درخواست  مطالبه صورتهای مالی حسابرسی شده کشاورزان از  474دستور جلسه دوم: مستثنی بودن کشاورزان از ماده 

 سوی سیستم بانکی 

 اف کشاورزی استان: آقای حق پژوه مشاور ارشد اتاق اصن
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ق.م.م و  52آنچه امروز از طریق سیستم بانکی با کشاورزان متقاضی تسهیلات بانکی مطالبه می کند بایستی گفت که بر اساس ماده 

بخش کشاورزی را مستثنی از ارائه صورتهای مالی حسابرسی شده بدلیل نداشتن تکالیف  2354مصوب  253ضوابط اجرایی ماده 

 کرده است.مالیاتی تلقی 

میلیارد ریال صورتهای ملی حسابرسی شده را مطالبه می کنند چون  84اما بانکها بر اساس بخشنامه بانک مرکزی برای فعالیتهای بالای 

استوار شده است و اینک بایستی گفت به تغییر نرخ ارز و تورم موجود این  98اساس آن بر اطلاعیه سازمان امور مالیاتی در سال 

 گو نیست.حدکف پاسخ

 بهرحال مطالبه بخش کشارزی جهت تسهیلات بانکی بر پایه معافیت می باشد که مبانی قانونی آنرا تحکیم می نماید.

 آقای نیروبخش مدیر کل امور مالیاتی استان: 

می باشد زیرا از استنباط از قوانین مالیاتی نشان دهنده اعمال کامل معافیت بخش کشاورزی از ارائه صورت های مالی حسابرسی شده 

 444میلیارد ریال به  84نظر ما تکلیف مالیاتی ندارد اما راه موازی برای حل مشکل استفاده از بخشنامه جدید امور مالیاتی مبنی بر ارتقاء 

 میلیارد ریال یک راهکار میانه است و میتوان بهره گیری نمود.

 زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی استان:  یآقای حاج

 ستثنی کردن بخش کشاورزی از ارائه صورتهای مالی را میتوان ساده سازی بشرح زیر نمود: موضوع م

الف: بخش کشاورزی را در قالب تسهیلات بنگاههای کوچک که متقاضی منابع بانکی محدود بوده و باید دید زیرا برابر بند)ج( 

ائه صورتهای مالی معاف بودند )چه کشاورزی و چه غیر آن( اما میلیارد از ار 84تا سطح  2398بخشنامه سازمان امور مالیاتی در سال 

میلیارد افزایش داده است اما بانک مرکزی و شورای  444عدد را ارتقاء و به  45/24/2242همین مرجع مجدداً در بند ج بخشنامه مورخ 

میلیارد( را بصورت رسمی به  44ا باید رقم بعدی ) میلیارد ( به بانکهای کشور بخشنامه صادر نموده لذ 84پول و اعتبار برای رقم قبلی ) 

 بانکهای کشور اعلام نمود.

 بنابر این پیگیری صدور دستورالعمل به بانکها و موسسات اعتباری مشکل را از این زاویه حل خواهد نمود.

می باشد پیگیری شود که ب( بخش کشاورزی بصورت مستقل مورد بررسی قرار گیرد و اعمال معافیت کامل که طبق مستندات مکفی 

 مشخص است این راه طولانی خواهد بود و احتمالاً نتایج برای حل مشکل جاری بسرعت حاصل نمی شود.

 در این رابطه پیشنهاد می گردد نامه ای با امضاء استاندار محترم به شورای پول و اعتبار برای پیگیری موضوع ارسال گردد.

 داری: آقای امیدیان معاون اقتصادی استان

ظاهراً وحدت نظر بوجود نیامده و جلسات کارشناسی  بیشتری نیاز است تا اجماع تصمیم حاصل شود لذا جلسه تخصصی در دفتر 

هماهنگی امور اقتصادی استانداری با حضور افراد ذینفع و ذی نظر تشکیل و نتایج آن به شورای گفتگوی بعدی برای تصمیم گیری 

 ارائه شود.

 ل اقتصادی بخش کشاورزی استان: آقای محمدی فعا
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فرایند اخذ تسهیلات در بخش کشاورزی یک فرایند زمان بر و پیچیده است و زمانی که به نقطه تصمیم در یک ایستگاه عملیاتی در 

سیهای بانک می رسد با این بخشنامه ها و عدم اجرای معافیت هایی که قانون گذار تعبیه نموده است مشکل دو چندان می شود در برر

انجام شده مشخص گردید ما تکالیف مالیاتی نداریم اما چرا صورتهای مالی حسابرسی شده مطالبه می گردد از طرف دیگر تغییر چند 

 برابری نرخ ارز و حذف یارانه ها در بخش نهادهای کشاورزی رقم درخواست تسهیلات را به شدت افزایش داده است.

رد رفع مشکل می نمود. لیکن در حال حاضر با این ارقام امکان فعال سازی واحد کشاورزی نیست  میلیا 84بطوریکه شاید چند سال قبل 

انتظار داریم با توجه به اهمیت نقش کشاورزی در امنیت غذایی و رضایت جامه این امر مورد توجه بیشتری قرار گرفته و همان استنباط 

 مدیر کل امور مالیاتی مبنای عمل بانکها قرار گیرد.

 دستور جلسه سوم: 

 لزوم همکاری معاونت غذا  دارو دانشگاه علوم پزشکی در صدور و تمدید پروانه های بهداشتی صنعت غذا 

 آقای نوپوش نایب رییس اتاق بازرگانی: 

ی نیست بلکه مشکلاتی که امروزه واحدهای صنایع غذایی برای اخذ مجوز از معاونت غذا و دارو دارند عمدتاً مربوط به اختیارات استان

آیین نامه ها و دستورالعمل ها  نشان دهنده محدودیت در تفویض اختیار بوده و بسیاری از مجوز ها باید بتهران منعکس شود. نمونه ای 

ماه پیش استعلام از تهران صورت گرفته است و هنوز پاسخی نیامده است. ما تغییرات جدید در این  8اخیراً داشته ایم که حدود 

 را شاهدیم و انشاله بهبود در فرایند ها خواهیم داشت.معاونت 

 زمانی دبیر کل اتاق بازرگانی:  یآقای حاج

که نشاندهنده تاخیر ناموجه در صدور پروانه  24/2/2244مورخ  37/244بر اساس نامه مسبوط انجمن صنایع غذایی استان بشماره 

بر مواردی نظیر ارائه برنامه زمان بندی و تعهد به مشتریان  ارباب  هاست در جلسه کارشناسی شورای گفتگو مطرح و عمدتاً متکی

رجوع و همچنین حضور نماینده تشکلها از انجمن صنایع غذایی و انجمن کنترل کیفیت در کمیته های بررسی مدارک و انجام تفاهم 

صنایع غذایی تعداد قابل توجهی این سازمان  نفری 484نامه بین انجمن و معاونت غذا و دارو استوار گردیده است بطوریکه از جمعیت 

را همراه خود نمی دانند بلکه در مقابل خوددیده و مانع فعالیت تولیدی محسوب می کنند که ضرورت تجدید نظر برای اخذ رضایت 

مسیر قانونی  ارباب رجوع و تکریم آن وجود دارد. هرچند اصل و تاکید بر جلوگیری از تخلف در واحدهای تولیدی است که طبیعتاً

 خود را طی خواهد کرد.

 آقای امامیان دبیر انجمن صنایع غذایی استان: 

ضمن تقدیر و تشکر از تصمیمات مدیریت جدید در معاونت غذادارو در سطوح کارشناسی مانع زیادی وجود دارد که به انجمن 

مجدداً بررسی آغاز می گردد یا در زمان بازدید از گزارش می شود واحدهایی که حتی پس از اجرای فرایند و پرداخت وجوه قانونی 

واحدهای تولیدی حرمت مراجعین نگاه داشته نمیشود و یا گم شدن مدارک متقاضیان به طور کلی تاخیر در صدور پروانه ها بطور عام 
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تولیدی بسیاری از مسایل وجود دارد انتظار داریم با اخذ جلسات مشترک و پذیرش انجمن بعنوان حلقه اتصال و رابط با واحدهای 

 موجود با کارشناسی و توافق طرفین قابل حل بوده است. تاکید میکم خط قرمز انجمن دفاع از قاون و جلوگیری از متخلفین می باشد.

 آقای ابدالی رییس سازمان صمت استان: 

بخشی به داخل استان مربوط است و بخشی بازخوردی که از صنایع غذایی استان داریم تاخیر غیر قابل قبول در صدور مجوزهاست که 

به تهران مرتبط است انتظار میرود مدیران و مسئولین این حوزه موارد تهران را پیگیری و متقاضیان را از سردرگمی نجات دهند حجم 

 مطالبات این بخش روز افزون است.

 سرکار خانم مظهر معاونت اقتصادی اداره کل دارایی استان: 

معاونت وجود دارد عدم پاسخ به استعلام ها از سوی اداره کل دارایی می باشد  هیچ ساز و کار خاصی برای پاسخ به  مشکلی که با این

معدود پاسخ دریافت شده و اهمال در این موضع منطقی نیست. انتظار میرود تجدید نظر صورت  2244استعلامات وجود دارد در سال 

 پذیرد. 

 ا و دارو: سرکار خانم ابوالحسنی معانت غذ

متاسفانه ما هنوز به درگاه ملی وصل نشده ایم و برخی مشکلات به این موضوع مرتبط است اما از زمانی که مدیریت پذیرفته ام سعی 

شده است مشکلات قبلی را یک به یک بررسی و در حد امکانات مرتفع نماییم ما برای انجام تفاهم نامه بین معاونت غذا و دارو و 

صنایع غذایی پیشگام هستیم و در آینده انجام خواهد شد هر یک از متقاضیان که دارای مشکل هستند مراجعه مجدد تشکل انجمن 

 نمایند تا موضوع دقیق تر بررسی شود.

 خانم کمالیان کارشناس صنایع غذایی در معاونت غذا و دارو: 

ما برای تولیدات زیر پله ای باید مسایل بهداشتی را دقیق  سلامت و امنیت غذایی برای ما مهمترین هدف است و این حداقل کار ماست

تر پیاده کنیم. نکته ای که در خصوص استعلام از تهران گفته شد که کاملاً درست است موردی وجود دارد که سه ماه قبل اجام شده 

 اما هنوز پاسخ اخذ نگردیده است.

قبول برخی واحدهای صنعتی از سیستم چک لیست است که در خصوص گم شدن مدارک موردی نداشته ایم. مشکل اصلی عدم 

واحدها دچار نقص و مشکلاتی میشود که به متقاضی اعلام می گردد  PRPSتخلفات آنها را شفاف سازی می کند وقتی مدرک 

 موجبات نارضایتی وی فراهم می گردد بدیهی است اگر کم کاری از ما باشد جبران خواهیم کرد.

 رسالی از تهران را در اختیار نماینده اتاق بازرگانی قرار خواهیم داد تا موانع ما را در صدور مجوز ها ملاحظه نماید.البته دستورالعمل ا

 آقای شیر محمدی مدیر کل اقتصادی استانداری: 

ند که تقدیر و تشکر ما مجموعه ای از نارضایتی ها را داشته ایم اما با مدیریت جدید مواردی را مطرح و در راستای حل شدن قرار دار

هفته  4می شود لیکن لازم است کار فشرده تری صورت پذیرد و حجم نارضایتی ها تقلیل یابد آنطور که بما قول داده اند انشاله تا 

 آینده اکثر این مشکلات حل خواهد شد و ما گزارشی جامع در جلسه بعد ارائه خواهم داد. 



 

 تاریخ

 شماره

 ندارد

  آقای امیدیان معاونت اقتصادی استانداری:

این اداره کانون بحران بوده است و مراجعان ناراضی زیاد هستند  قابل انکار نیست بطور طبیعی هیچکس موانع بهم خوردن امنیت 

غذایی نیست و برای همگان سلامت و بهداشت مهم است لذا نباید دستاویز قرار گیرد  تاخیر در صورت پروانه ها  اشکال تراشی را 

می شد طی یکماه فهرستی از کارهای عقب افتاده  مجوزهای بین راه تهیه شود  تعیین تکلیف گردند و به  توسعه دهند. لذا پیشنهاد

استانداری گزارش دهند بدیهی استان انتظار نمیرود همه را با پاسخ مثبت اقدام کنید بلکه توجیه خود را برای عدم صدور مجوز و یا 

علاً تا این اقدام عملی نشود سایر تصمیمات با دشواری روبرو می باشد. در جلسه بعد اقدام مورد تقاضا را بویسید تا بررسی کنیم ف

 گزارش کار ارائه شود.

 

 

 

 مصوبات استانی

 مصوبات استانی

 تصمیمات عنوان دستور ردیف

1 

پیش دستور: قطعی برق و آثار زیانبار 

 آن بر تولید 

تماس با سایر شرکت مقرر شد شرکت شهرک های صنعتی در یک بررسی میدانی و 

شهرک ها در سایر استانها نحوه خاموشی و مدیریت آن را بویژه در سه استان 

آذربایجان شرقی و غربی و خراسان جنوبی مقایسه تطبیقی نموده و حداکثر تا یک 

 هفته آتی نتایج را گزارش نمایند ) پیگیری : شرکت شهرک های صنعتی استان(

2 

و آمار و پیش دستور : بورسیه صنعتی 

 اطلاعات شاخص آن 

مقرر شد اتاق بازرگانی در فرایند ایجاد پایگاه اطلاعاتی سرمایه گزاران و 

سرعت بیشتری ایجاد نموده و هرچه سریعتر  Data baseبنگاههای تولیدی

اقدامات اجرایی را در توسعه تعاملات تجاری با توجه به این پایگاه انجام و 

ورای گفتگو ارائه نماید.) پیگیری: اتاق بازرگانی نتایج آنرا در جلسات بعدی ش

 قم(

3 

دستور جلسه دوم: مستثنی کردن بخش 

کشاورزی از ارائه صورتهای مالی 

حسابرسی شده برای دریافت تسهیلات 

 . ق.م.م.( 474بانکی ) بر اساس ماده 

مقرر گردید جلسه ای با حضور اتاق اصناف کشاورزی، سازمان امور مالیاتی، 

ون هماهنگی بانکها، اتاق بازرگانی، سازمان جهاد کشاورزی در دفتر کمیسی

امور اقتصادی استانداری تشکیل و موضوع مجدداً بررسی گردد.) پیگیری: اتاق 

 اصناف کشاورزی و دبیرخانه شورای گفتگو( 



 

 تاریخ

 شماره

 ندارد

4 

دستور جلسه سوم: لزوم همکاری 

معاونت غذا و دارو در صدور و تمدید 

احدهای صنایع پروانه های بهداشتی و

 غذایی 

طی یکماه و تا پایان مرداد ماه از سوی معاونت غذا دارو کلیه پرونده های در 

دست اقدام جهت صدور مجوز با تمدیدیه تعیین تکلیف شوند یا صدور مجوز 

 انجام گردد یا دلایل منطقی عدم صدور تبیین و به استانداری گزارش شود.

 علوم پزشکی( ) پیگیری: معاونت غذادارو دانشگاه

 

 

 

 

 

 مصوبات ملی:

 مصوبات ملی

 تصمیمات عنوان دستور ردیف

1 

دستور اول: معافیت بیمه ای کارفرمایان و 

 کشاورزان کارگاههای کشاورزی
مقرر شد موضوع معافیت بیمه ای کارفرمایان و اجرایی نشدن کامل 

رات ( برخی مواد به قانون تنظیم بخشی از مقر4قانون الحاق ) 33ماده 

مالی دولت در خصوص بیمه خویش کارفرمایی کشاورزان است به 

شورای گفتگوی مرکز ارجاع داده شود ) پسیگیری: دبیرخانه شورای 

 گفتگوی استان(

 


